
  

RĒZEKNES NOVADA DOME 
IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 

2023.gada 14.decembrī                                                                                                Nr. 24 
 
Sēdes veids – atklāta, 
Sēde sasaukta plkst. 10:00 
Sēde atklāta plkst. 10:10 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Guntis Rasims  
 
Sēdi protokolē: sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Guna Popova, Deputāts Inta Brence, Deputāts Guna 
Zenčenko, Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka, 

 deputāti: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs, Deputāts Rita Tērauda, Deputāts 
Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Vilis DeksnisDeputāts Georgijs Jevsikovs, Deputāts Aija 
Kiserovska, Deputāts Staņislavs Šķesters, Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Zigfrīds 
Lukaševičs 

 
Nepiedalās: 

 Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna – personīgi iemesli, 
 Deputāti Aivars Buharins, Anita Ludborža – pārejoša darbnespēja, 

 
Uzaicinātie: 

 Viļānu vidusskolas Vadītāja vietnieks/direktora vietnieks (izglītības jomā) Ilze Valeniece 
(4.§) 

 
Darba kārtībā: 
 
1. Par Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 21.decembra saistošo noteikumu Nr.15 

“Grozījumi Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 6.aprīļa saistošajos noteikumos Nr.1 
„Rēzeknes novada pašvaldības nolikums”” izdošanu. 

2. Par Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 21.decembra saistošo noteikumu Nr.17 “Par 
interešu izglītības programmu licencēšanu” izdošanu. 

3. Par Rēzeknes novada pašvaldības 2023. gada 21. decembra saistošo noteikumu Nr.18 
„Grozījumi Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 6.aprīļa saistošajos noteikumos Nr.2 
„Par Rēzeknes novada pašvaldības budžetu 2023.gadam”” izdošanu. 

4. Par Ilzes Valenieces apstiprināšanu Rēzeknes novada Viļānu vidusskolas direktores amatā. 



5. Informatīvais ziņojums par iespēju organizēt taku skrējienu seriāla "Stirnu buks 2024" 
sezonas trešo posmu Rēzeknes novadā nākamā gada 25.maijā. 

 
1.§ 

Par Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 21.decembra saistošo noteikumu Nr.15 
“Grozījumi Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 6.aprīļa saistošajos noteikumos Nr.1 

„Rēzeknes novada pašvaldības nolikums”” izdošanu 
Ziņo Ilona Turka: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 21.decembra saistošo 
noteikumu Nr.15 “Grozījumi Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 
6.aprīļa saistošajos noteikumos Nr.1 „Rēzeknes novada pašvaldības 
nolikums”” izdošanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
5 (Inta Brence, Guna Popova, Guntis Rasims, Ērika 
Teirumnieka, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 21.decembra saistošo 
noteikumu Nr.15 “Grozījumi Rēzeknes novada pašvaldības 
2023.gada 6.aprīļa saistošajos noteikumos Nr.1 „Rēzeknes 
novada pašvaldības nolikums”” izdošanu". 

 
2.§ 

Par Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 21.decembra saistošo noteikumu Nr.17 “Par 
interešu izglītības programmu licencēšanu” izdošanu 

Ziņo Guntars Skudra: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 21.decembra saistošo 
noteikumu Nr.17 “Par interešu izglītības programmu licencēšanu” 
izdošanu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Pieauguši interešu izglītības licencēčana tiek veikta vai tiks veikta? Un, 
kas to dara? 

Izsaka viedokli Guntars 
Skudra: 

To nosaka MK Kārtība, kas stājās spēkā šī gada 19.jūlijā, par atļauju 
neformālās izglītības programmu īstenošanai. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Cik tādu licenšu ir Rēzeknes novadā? 

Izsaka viedokli Guntars 
Skudra: 

Tās ir, apmēram, 6, 7 programmas. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Visi jauniešu centri ir licencēti? 

Izsaka viedokli Guntars 
Skudra: 

Nē, tas notiek, kad tiek pieprasīta interešu izglītība. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Interešu izglītība un Jauniešu centra neformālo izglītību, tās bieži vien ir 
dažādas lietas. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Bet intereses vienalga ir? 



Izsaka viedokli Guntars 
Skudra: 

Jā, ir. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Interesēm vajadzētu sakrist. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Sakrist nevajadzētu. Tās ir dažādas metodes un pieejas. Katrs māca 
strādāt pa savam. 

Izsaka viedokli Guntars 
Skudra: 

Ja, piemēram, kāds celtnieks vai apmetējs vēlas iemācīt bērniem savu 
arodu, tad viņš var pieteikties, iesniedzot visus nepieciešamos 
dokumentus. Ir vēlami arī izieti pedagoga 72 stundu kursi, ir jābūt bez 
sodāmības. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai skolās arī viņi var realizēt neformālo izglītību? 

Izsaka viedokli Guntars 
Skudra: 

Jā. Tikai ir nepieciešama licence. Savukārt, tie, kuri jau ir skolas 
sistēmā, tiem licence nav nepieciešama. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
5 (Inta Brence, Guna Popova, Guntis Rasims, Ērika 
Teirumnieka, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 21.decembra saistošo 
noteikumu Nr.17 “Par interešu izglītības programmu 
licencēšanu” izdošanu". 

 
3.§ 

Par Rēzeknes novada pašvaldības 2023. gada 21. decembra saistošo noteikumu Nr.18 
„Grozījumi Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 6.aprīļa saistošajos noteikumos Nr.2 

„Par Rēzeknes novada pašvaldības budžetu 2023.gadam”” izdošanu 
Ziņo Austris Seržants: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par Rēzeknes novada pašvaldības 2023. gada 21. decembra saistošo 
noteikumu Nr.18 „Grozījumi Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 
6.aprīļa saistošajos noteikumos Nr.2 „Par Rēzeknes novada pašvaldības 
budžetu 2023.gadam”” izdošanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
5 (Inta Brence, Guna Popova, Guntis Rasims, Ērika 
Teirumnieka, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 
Rēzeknes novada pašvaldības 2023. gada 21. decembra 
saistošo noteikumu Nr.18 „Grozījumi Rēzeknes novada 
pašvaldības 2023.gada 6.aprīļa saistošajos noteikumos Nr.2 
„Par Rēzeknes novada pašvaldības budžetu 2023.gadam”” 



izdošanu”. 
 

4.§ 
Par Ilzes Valenieces apstiprināšanu Rēzeknes novada Viļānu vidusskolas direktores amatā 
Ziņo Guntars Skudra: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par Ilzes Valenieces apstiprināšanu Rēzeknes novada Viļānu 
vidusskolas direktores amatā. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

(aicina izteikties Viļānu vidusskolas direktora amata kandidāti Ilzi 
Valenieci) 

Izsaka viedokli Ilze 
Valeniece: 

(sniedz informāciju par sevi, izvirzītajiem mērķiem, tuvāko gadu 
izaicinājumiem) 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Novēlu, lai Viļānu vidusskolā būtu lielāks bērnu skaits, lai būtu, kur 
mācīties. Lai veicas! 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Liels prieks, ka Viļānos ir pārmaiņas (izsaka savu viedokli). Lai veicas 
darbā! 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Vēlos vērst uzmanību, ka blakus ir Galēnu pamatskola. Un šīs 
pamatskolas bērni ļoti ir iemīļojuši ceļu uz Viļāniem. Viena ceturtdaļa 
no Viļānu Mūzikas un mākslas skolas audzēkņiem ir no Preiļu novada. 
Kāds ir Jūsu redzējums par sadarbību ar profesionālās ievirzes izglītības 
iestādēm? Un vai ir redzējums par sadarbību ar nevalstiskajām 
organizācijām? 

Izsaka viedokli Ilze 
Valeniece: 

Ar Mūzikas skolu sadarbība notiek visu laiku, šī sadarbība noteikti ir 
jāturpina. Tāpat cieša sadarbība ir jāveido arī ar Sporta skolu, jo īpaši 
tagad, kad tiks pabeigta Sporta halle būvniecība (turpina sniegt atbildi). 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Paldies, ka ļāvies tādam pietiekoši riskantam izaicinājumam, uzņemties 
skolas vadību, jo īpašu reformu laikā. Tikšanās laikā ar ministrijas 
cilvēkiem tika runāts arī par Viļānu vidusskolu. Protams, ka pirmajā 
vietā ir izglītības kvalitāte. Tika uzsvērts, ka nav jārunā par vidusskolas 
ekosistēmu, bet par attiecīgās kopienas ekosistēmu, kur izglītības 
iestādei ir svarīga vieta. Viļānos šī sistēma ir jāiekustina. Tika runāts arī 
par to, ka jāpiedāvā kvalitatīvs dabaszinātņu bloks., kā arī jau laicīgi 
runāt ar 9.klases skolēniem kaimiņu skolās, piedāvājot izvēli, kvalitāti 
un infrastruktūru (izsaka novēlējumu). 

Izsaka viedokli Ilze 
Valeniece: 

Pēc šādiem vēlējumiem esmu iedrošināta. Redzu, ka pēc Jaunā gada būs 
ļoti daudz darba, bet visas pārmaiņas nes kaut ko labu. Esmu mēģinājusi 
darboties pie skolas vides uzlabošanas. Centīšos savu skolu izveidot 
skaistu, ar labu kolektīvu, labiem bērniem un ciešu sadarbību ar 
vecākiem. 

Izsaka viedokli Vasīlijs 
Arbidāns: 

Lai Jums viss izdodas! Un pievērsiet uzmanību instalācijai skolas 
pagrabā, jo skolā elektriķa vairs nebūs. 

Izsaka viedokli Ilze 
Valeniece: 

Skolā elektriķa nebūs, bet elektriķis ir apvienības pārvaldē. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

(izsaka viedokli un sniedz informāciju) 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Lai viss izdodas! 

Par lēmumu balso: "par"  - 
5 (Inta Brence, Guna Popova, Guntis Rasims, Ērika 
Teirumnieka, Guna Zenčenko) 



"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par Ilzes 
Valenieces apstiprināšanu Rēzeknes novada Viļānu 
vidusskolas direktores amatā". 

 
5.§ 

Informatīvais ziņojums par iespēju organizēt taku skrējienu seriāla "Stirnu buks 2024" 
sezonas trešo posmu Rēzeknes novadā nākamā gada 25.maijā 

Izskatīts: 

Informatīvais ziņojums par iespēju organizēt taku skrējienu seriāla "Stirnu buks 2024" 
sezonas trešo posmu Rēzeknes novadā nākamā gada 25.maijā. 

 

Sēde slēgta plkst. 10:46 
 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs:        Guntis Rasims 
 
 
 
 
 
Protokoliste:          Natālija Zvīdriņa 
 

 


